
Styrelsemöte 2021-02-14

1: Martin öppnar mötet.

2: Martin tackar avgående styrelsemedlemmar.

3: Dagordningen godkänns.

4: Föregående protokoll gås igenom och godkänns.

5: Ekonomin för januari gås igenom. Resultatet är 604620,75kr.

Intäkter så här långt i februari är följande:

LB Olsson 10 000kr

Medlemmar 13 950kr

Utgifter så här långt i februari är följande:

5071kr i fasta kostnader för kassörstjänster.

6: Ordförande har ordet.

Martin har haft löpande kontakt med försäkringsbolaget angående inbrottet. Självrisken 
ligger på 10 000kr. Pratade om förslag till insamling för att täcka självrisken. 

Martin har pratat med kommunen om sponsring för att köpa in iskrapor till rinken. Fick nej 
av kommunen så styrelsen köpte in för egna pengar.

Martin har skickat in 2st ansökningar om bidrag till skolstöd och sportlovsaktivitet. 
Sportlovsaktiviteten har godkänts av kommunen.

7: Föranmälda frågor.

Rapport från fotbollen.

Johan Engvall har lagt till matchtider.

A laget består av 25st medlemmar. 

Damlaget blev bara 10st så det är tveksamt om det blir något av det då det är för få 
deltagare.

Det diskuterades om fotbollsskolan. Ingen vill hålla i det. Johan Engvall ska ta reda på exakt 
vad det är som behöver göras. Förhoppningsvis så kan arbetet fördelas på fler personer då 
styrelsen är överens om att aktiviteten är populär.

Johan Engvall har anmält alla barnlag.

Det finns domarutbildningar och dessa sker digitalt. I dagsläget är det oklart om någon skall 
gå utbildningen.



Den 16 februari kommer det ett nytt system för hur domarbetalningarna skall gå till. 
Styrelsen kommer att ta beslut om hur man ska sköta betalningarna efter det.

Rapport från handboll:

Man ska kolla upp om träningsmatcher kan sändas via Solid.

Rapport från innebandy:

Träningarna har börjat men inga matcher kommer att spelas pga Corona.

Rapport från skidor/Rink/Friskvård/Barngympa:

Barngruppen ligger nere pga Corona. Dock så saknas det ledare till detta. Omtag kommer att 
tas efter Corona.

Friskvård kommer inte att ske inomhus pga Corona.

Hallen kan avbokas kostnadsfritt fram tills att den bokade tiden börjar.

Rapport från festkommittén´:

Allt är pausat pga Corona. 

Valborg diskuterades. Martin kollar upp vad som gäller inför denna helg.

Styrelsen diskuterade om Guldkantsbidrag ska sökas. En länk kommer att läggas ut för att 
kunna diskutera vilka aktiviteter som ska kunna genomföras.

Martin har deltagit på ett webinarium om arvsfonden. Det diskuterades om tennisbanan ska 
byggas om till Padelhall. Pratade också om att bygga om entrén till Mellevi.

Badmintonprojektet kommer att fortsätta. Detta sker tillsammans med innebandyn. Det är 
för barn upp till -02. Om det kommer att bli permanent kommer att diskuteras senare.

Besiktning av stolparna vid rinken ska ske. Markus kollar upp hur detta kan genomföras.

Sportlovsaktiviteten kommer att ske vid rinken. Det diskuterades om sponsorskyltarna ska 
flyttas ner till rinken inför detta.

Det diskuterades hur fler barn ska komma in i olika lag. Som det är nu så är det för få barn 
som deltar. Det behövs en rekrytering av nya barn.

Det är en maxtid för styrelsemötena. Den tiden är max 2 timmar.

Mötet avslutades.


